
2013-03-18 
Skrev Conny Svenlin i ett mail till samtliga medlemmar: 
- - - - - - 
 
Hej! Hur många av er är intresserade av bredband via fiberkabeln som går förbi Loddby 
gård?  
Jag har varit i kontakt med Hans Edman som är ordförande i byalag Drothem och han kan 
tänka sig att hålla ett informationsmöte om att gräva fiber från Loddby gård och upp via 
Nordanskog. 
Är någon intresserad? 
 
Vänlig hälsning  
Conny Svenlin 
 


